



As we draw nearer to Christmas, the sense of excitement and cheer seems to grow a little more every day on our campus. Each site is decorated from floor to ceiling with ornaments and glistening décor. Students are doing all sorts of holiday projects in their classrooms. Our staff is gifting Secret Santa gifts to each other throughout these last few weeks before break. The spirit of Christmas is in the air!

However, not everyone is fortunate enough to receive new books, toys, and clothes for Christmas every year. And not everyone gets to experience this special time of year with their family. This time of year is the best time of year to gift a little joy into someone's life! Call up a friend or maybe a family member you haven't talked to in a while. Bake some homemade cookies or a pie to bring to a neighbor. Help out at the local food shelter or your church... with the whole family. Shop for some gifts for a family you know doesn't have the opportunity to do so for themselves this year. Give lots of compliments, smile, and spread kindness and love this Christmas season.

This is the best time of year to look back and evaluate where you've been, how far you've come, and where you're going. As you and your children approach the new year, make some resolutions together. What do you want to change in the new year personally and as a family? What stood out to you from the past year that makes you want to do things differently? What were your favorite moments from the past year that you'd like to experience more of? Intentionally make some plans together, and do them! May this new year be the best one yet! We'll see you all next year! Merry Christmas and a Happy New Year!

Daniella Manzyuk, Student Support Specialist

По мере того, как мы приближаемся к Рождеству, ощущение восторга и радости в нашей школе с каждым днем увеличивается. Помещения школы украшены праздничными орнаментами, декорациями и елками. Студенты работают в своих классах над различными творческими проектами. Сотрудники дарят другу секретные подарки Санта-Клауса в течение последних нескольких недель перед каникулами. Дух Рождества витает в воздухе!

Однако мы знаем, что не все имеют возможность получать новые книги, игрушки и одежду на Рождество. И не все смогут насладиться этим особым временем года в кругу своей семьи. Поэтому, сезон Рождества — это лучшее время года, чтобы принести хоть немного радости в чью-то жизнь! Позвоните другу или родственнику, с которым вы давно не общались. Испечите домашнее печенье или пирог и угостите им своих соседей. Помогите в местном продовольственном приюте или в вашей церкви... всей семьей. Купите подарки для семьи, которая, как вы знаете, не имеет возможности сделать это самостоятельно. Дарите комплименты, улыбайтесь, распространяйте доброту и любовь в этот рождественский сезон.

Это также лучшее время года для того, чтобы оглянуться назад и оценить свое прошлое/настоящее, а также сделать планы на будущее. Приближаясь к Новому году, примите вместе с вашими детьми некоторые решения на будушее. Что вы хотите изменить в новом году лично, или как семья? Что вы хотите изменить в своей жизни, по сравнению с прошлым годом? Какие прошлогодние моменты из жизни вы хотели бы повторить в новом году? Сознательно планируйте вашу жизнь и воплощайте эти планы в жизнь! Пусть наступающий Новый год будет лучшим чем уходящий! Увидимся в следующем году! С Рождеством и Новым годом!

WINTER BREAK / December 24-January 7

CHRISTMAS AND A HAPPY Tend Jear

Congratulations to

CAASPP Maximum Scale Score Achievers!

ПОЗДРАВЛЯЕМ СТУДЕНТОВ, ПОЛУЧИВШИХ МАКСИМАЛЬНЫЕ АКАДЕМИЧЕСКИЕ ПОКАЗАТЕЛИ ПРИ ТЕСТИРОВАНИИ ПО ПРОГРАММЕ CAASPP!

GCC Board Recognition - December 12, 2018



Anita Andrioye 4th grade



David Pipich 4th grade



Timothy Chepurny 5th grade





Melanie Didenko 5h grade



Viktoria Esyutin 5th grade



Nadiya Kondrativk 5th grade



Milla Grif 6th grade



Danyyil Popel 6th grade



Maria Rudov 6th grade

ON DECEMBER 12, 2018, during the Board of Directors of the Gateway Community Charters (GCC) meeting, an OFFICIAL AWARDS CERE-MONY was held in honor of some of Community Outreach Academy's students; six COA students showed the maximum academic results when tested under the CAASPP (California Assessment of Student Performance and Progress). The awards ceremony was conducted by Lillie Campbell (President of the GCC Board of Directors), Dr. Cindy Petersen (GCC Superintendent) and Dr. Jerry Kosch (Director of Personnel and Academics). The COA school administration congratulates the students who received such high marks and awards and wishes them further academic and life success!

12-го декабря, 2018, во время заседания Совета Директоров Gateway Community Charters (GCC), прошла официальная церемония награждения студентов школы Community Outreach Academy, показавших максимальные академические результаты при тестировании по государственной программе CAASPP (California Assessment of Student Performance and Progress / Оценка успеваемости и прогресса учащихся в Калифорнии). В церемонии награждения принимали участие: Lillie Campbell (президент Совета Директоров GCC), доктор Cindy Petersen (Суперинтендент GCC) и доктор Jerry Kosch (директор по персоналу и учебной части GCC). Администрация школы СОА поздравляет студентов, получивших столь высокие оценки и награды и желает им дальнейших академических и жизненных успехов!

Lost & Found Notice



Dear Parents/Guardians.

This message is to inform you about our school's Lost and found procedures. We will be putting out all lost and found items out for picking up during December 18-20. Please check the Lost & Found Corners at our school sites to see if your child may be missing a jacket, sweater or even a lunch box. The school is not responsible for any lost items. Any items that are not being claimed by Thursday, December 20, will be donated to a local charity. Thank you in advance for your cooperation.

School Administration

Уважаемые Родители / Опекуны,

Данным сообщением информируем Вас о правилах, касающихся потерянных и найденных на территории школы вещей. Все потерянные вещи будут выставлены на территории школы 18, 19 и 20-го декабря. Пожалуйста, посетите наши школьные сайты и проверьте нет ли среди потерянных вещей, вещей, принадлежащих Вашему ребёнку. Школа не несёт ответственности за потерянные вещи. Любые предметы и вещи, которые не будут забраны до четверга, 20-го декабря - будут пожертвованы местным благотворительным организациям. Благодарим заранее за Ваше сотрудничество.

Администрация школы



DEAR PARENTS AND STUDENTS OF COA!

You are cordially invited to a very special evening at our school - FAMILY SCIENCE NIGHT which is made possible by the Sierra Nevada Journeys. During the event you will

- form teams to tackle **SCIENCE** challenges;
- build, create and explore with your family;
- ◆ Eat/PIZZA, laugh, listen to music & have FUN!

January 16 (Wednesday)

6:00-7:00 p.m. / Rafferty Site

Welcome!

56437 Skvarla Ave., McClellan, CA 95652

(916) 286-1950

www.outreachacademy.org

2019-2020 STUDENT ENROLLMENT INFORMATION



January 14 thru January 18, 2019

- Siblings & Employees' Children KG Enrollment
- ⇒ Re-enrollment for current KG thru 8th grades

February 4 thru February 15, 2019

Public KG Enrollment (Based on classes' availability)

March 21, 2019, 6:30 p.m.

Lottery for KG (If needed)

April 23 - April 25, 2019

Open Public Enrollment for 1st thru 8th grades (Based on classes' availability)

May 2, 6:30 p.m., 2019

○ Lottery for 1st thru 8th grades
(If needed)

5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652

(916) 286-1950

www.outreachacademy.org

Accredited by WASC